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CONCEPT Jaarverslag wijkraad Meerwijk 2022 

 

Algemeen 

In maart 2022 zijn de coronamaatregelen afgeschaft. De leden van de wijkraad waren heel 

blij dat zij elkaar weer konden ontmoeten en weer openbare wijkvergaderingen konden 

organiseren.   

 

Vertegenwoordigers van de wijkraad hebben deelgenomen aan overleg van de gemeente 

over actuele ontwikkelingen in de wijk. Belangrijk aandachtspunt was het gebrek aan 

speelplekken voor de jongeren. 

 

In dit Jaarverslag vindt u een verslag van de activiteiten van de wijkraad in 2022. 

Als u meer actuele informatie over de wijkraad Meerwijk wilt lezen dan verwijs ik u graag 

naar onze website: www.wijkraadmeerwijk.nl.  

Ik wens u veel plezier met het lezen van dit verslag, 

Lex Kock, 

voorzitter wijkraad Meerwijk 

maart 2023  

WIJKRAAD  MEERWIJK 
Leonardo da Vinciplein 73, 2037 RR  HAARLEM 

t: 06- 49 48 69 99 
  e-mail: wijkraad@wijkraadmeerwijk.nl 

www.wijkraadmeerwijk.nl 

mailto:wijkraad@wijkraadweerwijk.nl
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Visie, doelstelling en samenwerking wijkraad 

Visie 

De wijkraad Meerwijk bestaat uit bewoners van Meerwijk die zich op vrijwillige basis inzetten 

voor een leefbare wijk. Onder een leefbare wijk verstaan wij een wijk met goede woningen in 

een leefomgeving met goede voorzieningen, waarin bewoners op een respectvolle wijze met 

elkaar omgaan. Onder deze voorzieningen rekenen we, in willekeurige volgorde, groen, 

speelplekken, winkels, openbaar vervoer, parkeergelegenheid, gezondheidszorg en scholen.  

De wijkraad signaleert wat er leeft in de wijk en adviseert de gemeente, bewoners, politie, 

welzijnswerk, corporaties en andere partners in de wijk. Zij stelt daarbij het algemeen belang 

van de wijk boven het individueel belang van een enkele wijkbewoner.  

De wijkraad kan bewonersinitiatieven die de leefbaarheid van de wijk bevorderen zoveel 

mogelijk met raad en daad bijstaan. 

Doelstelling wijkraad 

De wijkraad streeft ernaar om de leefbaarheid in de wijk te verbeteren. Onderwerpen die 

bijdragen aan leefbaarheid krijgen dan ook veel aandacht. Dit zijn: 

- Groen: in een wijk met veel hoogbouw is het fijn als mensen dicht bij huis ook kunnen 

genieten van de natuur en kunnen recreëren.  

- Culturele activiteiten: de leefbaarheid in de wijk wordt enorm bevorderd als er verschillende 

culturele activiteiten zijn waaraan mensen mee kunnen doen; 

- Jeugd: veel jongeren groeien op in een moeilijke situatie met weinig perspectief op 

verbetering. De wijkraad besteedt aandacht aan factoren die het perspectief voor deze 

jongeren kunnen verbeteren;  

- Verkeer: het is voor bewoners belangrijk dat zij veilig in de wijk kunnen lopen en fietsen. 
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Samenwerking 

De wijkraad Meerwijk werkt samen met verschillende partijen. 

 

Overleg met de vier wijkraden in Schalkwijk 

Regelmatig vindt overleg en afstemming plaats met de andere wijkraden in Schalkwijk.  

De vier wijkraden hebben twee werkgroepen opgericht, die de wijkraden kunnen adviseren: 

- de werkgroep Verkeer; 

- de werkgroep Groene Zoom.  

Overleg met de gemeente 

Regelmatig vindt overleg plaats van de vier wijkraden met de gemeente. De afspraken 

hierover zijn vastgelegd in een samenwerkingsovereenkomst. 

In het overleg met vertegenwoordigers van de gemeente worden actuele onderwerpen en 

knelpunten in de wijk besproken. De vier wijkraden hebben een belangrijk signalerende 

functie en adviseren de gemeente over diverse onderwerpen. In dit overleg worden concrete 

afspraken gemaakt en er wordt ook gecontroleerd of die afspraken nagekomen worden. 

 

Vier wijkraden overleg 

Dit overleg wordt georganiseerd in samenwerking met de gebiedsverbinder, de 

gebiedsmanager en de voorzitters (of plaatsvervangend-voorzitters) van de wijkraden. Voor 

dit overleg worden partijen uitgenodigd die activiteiten ontplooien in Schalkwijk. Dit zijn onder 

meer de woningcorporaties, handhaving en Spaarnelanden. De stadsdeelbestuurder wordt 

altijd uitgenodigd voor dit overleg. In dit overleg wordt informatie uitgewisseld en worden 

samenwerkingsafspraken gemaakt.  

In 2022 heeft dit overleg maar één keer plaatsgevonden. Het thema was ‘Armoede’. 

Jaarlijks overleg met stadsdeelbestuurder 

De stadsdeelbestuurder van Schalkwijk is de burgemeester van Haarlem. In dit overleg 

worden de belangrijke ontwikkelingen in Schalkwijk besproken en afspraken gemaakt over 

het beleid. In 2022 heeft dit overleg twee keer plaatsgevonden. 
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Activiteiten van de wijkraad 

 

Zodra het weer mogelijk was heeft de wijkraad weer openbare vergaderingen georganiseerd. 

In 2022 zijn drie openbare vergaderingen georganiseerd. Daarnaast heeft de wijkraad twaalf 

keer in besloten kring vergaderd. 

 

In de besloten vergaderingen zijn de lopende projecten en vragen van bewoners besproken. 

Door bewoners zijn vragen gesteld over het aanleggen van een prullenbak, de overlast van 

te grote bomen, het tekort aan speelplaatsen voor kinderen, over de overlast van bewoners 

die bedrijven aan huis hebben en over de overlast van hangjongeren.   

De wijkraad heeft bemiddeld bij vragen van bewoners en contact gezocht met de gemeente 

om problemen op te lossen. 

 

Versterking wijkraad 

In de jaarvergadering van de wijkraad is specifiek aandacht besteed aan de vraag hoe de 

wijkraad versterkt zou kunnen worden.  

De wijkraad heeft een aantal jaar bestaan uit elf leden. Vanwege verschillende persoonlijke 

omstandigheden zijn in het verslagjaar vijf leden afgetreden. De wijkraad heeft in 2022 een 

oproep gedaan voor nieuwe leden. Gelukkig zijn daar verschillende reacties op gekomen en 

zijn twee nieuwe leden benoemd. 

Wijkkrant 

De wijkkrant van de wijkraad is vier keer uitgebracht en huis-aan-huis bezorgd. Het is heel 

prettig dat ook in 2022 weer veel complimenten zijn ontvangen voor deze krant. 

Facebook 

De wijkraad heeft een eigen Facebookpagina, waarop actuele informatie over activiteiten in 

de wijk wordt gegeven. 

 

Website 

De website is in 2021 vernieuwd en is gebruiksvriendelijk. Op deze website staan o.a. de 

wijkkranten en verslagen van openbare vergaderingen.   

 

Meerwijk aan Tafel  

Door de wijkraad is, samen met de buurtouders en het Huis van de Wijk, een buurtmaaltijd 

georganiseerd. Veel bewoners hadden zelf iets te eten gemaakt. Het was een groot succes 

en het plan is om dit in 2023 weer te organiseren. 
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Samenwerking binnen de wijk 

- Project Hallo Buur! 

Eén van de leden van de wijkraad is actief betrokken bij het project Hallo Buur! Dit is een 

samenwerkingsverband van Dock, Pré Wonen en Zorgbalans. Doelstelling is de sociale 

cohesie en onderlinge behulpzaamheid in Meerwijk te vergroten, zodat ouderen langer op 

een prettige manier zelfstandig thuis kunnen blijven wonen. In 2022 is vooral ingezet op 

bewoners uit de flats in de Thomas Morestraat, de Baden Powellstraat en de William 

Boothstraat.  

 

- Werkgroep Meerwijkplas 

Eén van de leden van de leden van de wijkraad is actief betrokken bij de werkgroep 

Meerwijkplas. Maandelijks wordt door een enthousiaste groep vrijwilligers hard gewerkt om 

de noordelijke oever van de Meerwijkplas tot een hoogwaardig natuurgebied te maken. Dit 

lukt heel goed, want de roerdomp broedt in dit gebied. 

 

- Buurtsessies 

Vanaf september 2022 worden Buurtsessies georganiseerd in het Huis van de Wijk op de 

laatste vrijdag van de maand. Dit zijn bijeenkomsten waar mensen samen muziek maken. 

Publiek is hierbij van harte welkom. De wijkraad ondersteunt dit initiatief. 
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Belangrijke onderwerpen voor de Wijkraad in 2022 

Plannen IVORIM 

De wijkraad heeft in 2022 veel aandacht besteed aan de plannen voor IVORIM. In een groot 

deel van Meerwijk zijn de straten verzakt en moet het riool worden vernieuwd. Omdat de 

straten dan toch open liggen is er ook een kans om de straten anders in te richten. Het 

vernieuwen van de buitenruimte zal in twee fasen gebeuren: het eerste deel zal in  

2022-2023 opgeknapt worden en het tweede deel in 2024-2025.  

 

Rondom de participatie is veel fout gegaan. De bewoners waren niet geïnformeerd over de 

plannen. De wijkraad heeft het als haar taak gezien om de gemeenteraad hierover te 

informeren.  

In 2021 is geconstateerd door de gemeente dat de klankbordgroep IVORIM, met bewoners 

en vertegenwoordigers van de wijkraad, onvoldoende is geïnformeerd. Afgesproken is dat de 

leden van de klankbordgroep in 2022 maandelijks geïnformeerd zouden worden en dat de 

frequentie van de vergaderingen van de klankbordgroep verhoogd zouden worden. Helaas 

zijn de leden van de Klankbordgroep niet maandelijks geïnformeerd en heeft in 2022 geen 

enkele vergadering van de Klanbordgroep plaatsgevonden.  

 

In 2021 is een Actiegroep van bewoners opgericht. Deze Actiegroep heeft veel overleg 

gehad met vertegenwoordigers van de wijkraad. Zij hebben handtekeningen opgehaald 

tegen de plannen om alleen nog éénzijdig parkeren in de straten toe te staan. De Actiegroep 

heeft in december 2021 handtekeningen aangeboden aan de wethouder.  

Omdat de plannen in januari 2022 niet aangepast zijn heeft de Actiegroep een actiemiddag 

georganiseerd op 5 maart 2022 op het Leonardo da Vinciplein. Daar waren ook veel 

vertegenwoordigers van de wijkraad en politieke partijen aanwezig. Door een aantal partijen 

is aangegeven dat zij hun best zouden doen om de besluitvorming uit te stellen, omdat zij 

begrepen welke problemen de bewoners voorzien bij het uitvoeren van de plannen. Helaas 

zijn bij de definitieve plannen de bezwaren van de bewoners niet verwerkt en heeft de 

gemeenteraad het besluit genomen dat niet meer aan twee zijden van de weg geparkeerd 

kan worden. De wijkraad betreurt het dat de gemeenteraad niet tegemoet is gekomen aan de 

bezwaren van de bewoners. 

 

Warmtenet 

Binnen de gemeenteraad is besloten om in een groot deel van de wijk Meerwijk over te gaan 

op een warmtenet. Dit in het kader van de energie transitie. In Meerwijk is een 

klankbordgroep Warmtenet opgericht, waar de wijkraad ook aan deelneemt. In 2022 heeft 

deze klankbordgroep twee keer vergaderd. 

Medio 2022 was bij de klankbordgroep bekend dat er geen geschikte grote warmtebronnen 

zijn, zoals restwarmte van de industrie. De laatste bekende plannen zijn dat er kleinschalige 

plannen gemaakt worden om een groot aantal flats aan te sluiten op een warmtenet. De 

afspraak is gemaakt dat hierover een besluit genomen zou worden in december 2022. Het 

besluit hierover is nog niet genomen. 

Helaas is de klankbordgroep Warmtenet in 2022 niet goed geïnformeerd over het de 

planontwikkeling. De wijkraad heeft er bij de gemeente op aangedrongen om de 

klankbordgroep beter te informeren.  


